



انعكاس

حكاية شهرية نرويها لكم

فبراير 2025

Communication and Media Department

www.utas.edu.om

[f](#) [x](#) [@](#) [@UTAS_AIMussanah](#)

في هذا العدد

1 بداية الحلم وثمار الجهد : الأسبوع التعريفي وملتقى الخريجين

3 مشاريع مبتكرة في تحدي إنترنت الأشياء والذكاء الاصطناعي

5 ملتقى إنوفا ستارت أب 2025

7 مشاركات وفعاليات

8 إنجازات: طلبة الفرع يحصدون الجوائز



بداية الحلم وثمار الجهد : الأسبوع التعريفي وملتقى الخريجين



الأسبوع التعريفي لفصل الربيع :

استقبلت جامعة التقنية والعلوم التطبيقية بالمصنعة دفعة جديدة من الطلبة المقبولين لفصل الربيع بالعام الأكاديمي 2025/2024، والبالغ عددهم 677 طالباً وطالبة في كليات الهندسة والتكنولوجيا، وعلوم الحاسوب والمعلومات، والاقتصاد وإدارة الأعمال .



نبذة عن الملتقى:

يأتي هذا الملتقى ليكون منصة حيوية لتعزيز الانتماء المؤسسي، ومدّ جسور التواصل بين الخريجين والجامعة، وخلق بيئة مثمرة لتبادل الخبرات والتجارب المهنية، بما يساهم في تمكين الخريجين من تطوير مهاراتهم، وتوسيع آفاقهم المهنية، وبناء شبكة علاقات لفرص واعدة. رعى فعاليات الملتقى الدكتورة هدى بنت سالم الشعيلية نائبة الرئيس للأنظمة الإلكترونية والخدمات الطلابية بجامعة التقنية والعلوم التطبيقية، وتضمن ملتقى الخريجين 2025 مسابقات ثقافية وعروضاً موسيقية وحوارات ملهمة مع خريجين ناجحين، قدّموا تجاربهم الملهمة في مختلف الميادين المهنية.

ملتقى الخريجين

منصة للتواصل بين الخريجين وتعزيز تبادل الخبرات
ملتقى الخريجين 2025 استقطب أكثر من 100 خريج في
منتجع باريسيلو بولاية المصنعة
توزيع الخريجين في الملتقى على التخصصات الأكاديمية:

كلية الهندسة والتكنولوجيا 41%

كلية الاقتصاد وإدارة الأعمال 38%

كلية علوم الحاسوب والمعلومات 21%

جائزة التميز لخريجي الجامعة:

تهدف الجائزة إلى الاحتفاء بالإنجازات الاستثنائية في مجالات الابتكار والاختراع، وريادة الأعمال، والتميز المهني، والخدمة المجتمعية، والتميز الفني والثقافي.



مشاريع مبتكرة في تحدي إنترنت الأشياء والذكاء الاصطناعي



نبذة عن التحدي :

جاء التحدي تحت رعاية المكرم الدكتور جمعة بن خليفة البوسعيدي عضو مجلس الدولة، وبمشاركة 52 مشروعاً طلابياً.

أكدت الدكتورة نهاد بنت عبدالله الزدجالية نائبة مساعد الرئيس للشؤون الأكاديمية في كلمتها أن هذا التحدي يمثل منصة حيوية لتشجيع الشباب على الابتكار التقني وتطوير حلول ذكية تعزز التحول الرقمي في السلطنة، مشيرةً إلى أن الجامعة تولي اهتماماً خاصاً بدعم ريادة الأعمال وتمكين الكفاءات العمانية في المجالات التكنولوجية الحديثة.

مسارات التحدي:

يتضمن تحدي عمان لإنترنت الأشياء والذكاء الاصطناعي ثلاثة مسارات رئيسية في المرحلة النصف النهائية، وهي مسار مشاريع التخرج، ومسار الملصقات العلمية، ومسار الشركات الناشئة، حيث يخضع المشاركون للتقييم وفق معايير الابتكار والجودة وقابلية التطبيق. وفي المرحلة النهائية، يتأهل فقط أفضل المشاريع والشركات الناشئة للمنافسة على المراكز الأولى والتأهل لتحدي العرب.

جاءت إضافة مسار الملصقات العلمية في المرحلة النصف نهائية بهدف إشراك الطلاب الأصغر سناً في هذه الفعالية الوطنية، مما يمنحهم فرصة لعرض أفكارهم الإبداعية والتفاعل مع الخبراء والمختصين.



أهداف التحدي:

يهدف تحدي عمان للإنترنت الأشياء والذكاء الاصطناعي إلى تحفيز الابتكار وتعزيز القدرات التقنية للشباب ورواد الأعمال في السلطنة، من خلال تمكينهم من تطوير حلول ذكية تعالج التحديات الحالية وتدعم التحول الرقمي. كما يسعى التحدي إلى خلق بيئة تنافسية تشجع على البحث والتطوير، وتعزيز مهارات التفكير الإبداعي وريادة الأعمال، ويركز التحدي على بناء جسور التواصل بين الأوساط الأكاديمية والصناعية، مما يفتح آفاقًا جديدة للتعاون والاستثمار في التقنيات الناشئة.

آراء المشاركين:

مشارك في مسار مشاريع التخرج:

"كانت تجربة مفيدة جدًا، استفدت كثيرًا من الملاحظات التي تلقيتها. تعلمت الكثير عن كيفية تحسين مشاريعي المستقبلية."

مشارك في مسار الملصقات العلمية:

"كانت فرصة رائعة لمشاركة فكري مع الآخرين، تلقيت تعليقات قيمة من المحكمين. شعرت أنني تعلمت كثيرًا وأن هناك إمكانيات كبيرة لمشاريعي المستقبلية."

مشارك في مسار الشركات الناشئة:

"كان من المفيد جدًا عرض شركتنا الناشئة أمام جمهور واسع. التفاعل مع المشاركين كان مفيدًا، حيث تعلمنا كيفية تحسين عملنا وتوسيع نطاقه."



ملتقى إنوفا ستارت أب 2025

نبذة عن الملتقى:

ملتقى إنوفا ستارت أب 2025 INNOVASTARTUP 2025 ، حيث يلتقي الإبداع و الابتكار و المشاريع في وجهة واحدة تمكّن المشاركين من خوض تجربة حقيقية في المجال الريادي وسوق العمل من خلال التفاعل مع العملاء المحتملين وتلقي الملاحظات و تعزيز الوعي بريادة الأعمال والابتكار عبر مشاركة خبرات لجنة التحكيم ورواد الملتقى الذي يتضمن العديد من الورش التدريبية في المجال الريادي والابتكار.

كلمة الفروع :

"إن ملتقى إنوفا ستارت أب ليس مجرد تجمع أكاديمي أو علمي، بل هو منصة حقيقية لسقل المهارات، وتبادل الخبرات، وبناء الشراكات التي ستسهم في تحقيق إنجازات مستدامة"

الدكتور /مالك بن حمد الزكواني
نائب مساعد الرئيس للدراسات العليا والبحث العلمي والابتكار

أهداف الملتقى :

تمكين المشاريع الطلابية من خلال توفير منصة لعرض منتجاتهم أمام الجمهور، وتعزيز روح ريادة الأعمال عبر خلق بيئة تنافسية محفزة للابتكار والتطوير، وكذلك تطوير مهارات العرض والتسويق لدى رواد الأعمال من خلال تجربة حقيقية لعرض مشاريعهم بغرض تعزيز فرص الإستثمار و الدعم الخارجي للمشاريع.



المشاريع الفائزة في الملتقى :

- فئة أفضل مشروع تخرج بكلية الهندسة والتكنولوجيا:
Smart Electrical Protection System
- فئة أفضل مشروع تخرج بكلية علوم الحاسوب والمعلومات:
Scan Monitors Disasters
- فئة أفضل مشروع في مادة ريادة الأعمال :
Green Field Tec
- فئة أفضل مشروع ريادي طلابي:
A-J-P و MictH
- فئة أفضل شركة طلابية ناشئة:
القطاع اللوجستي - Servo

آراء المشاركين :

"الفعالية كانت مثرية حيث جمعت بين الطلبة المبدعين والمبتكرين لتبادل الافكار والخبرات في مجالات متعددة"
الفاضل/ راشد السيابي - رئيس قسم ريادة الأعمال برئاسة
الجامعة

"أبرزت الجامعة مشاريع متميزة تعكس وجود بيئة محفزة للإبداع والابتكار، مما يدل على الجهود التي تبذلها الجامعة في هذا المجال"

المهندس/ شهاب الشافعي - إختصاصي إدارة ممتلكات، عضو
لجنة التحكيم

"سعدت بالمشاركة في هذا الحدث المميز، الذي أتاح فرصة استعراض أفكارنا والتفاعل مع خبراء الصناعة"

الطالب /محمد العمري

" من خلال اسئلة الحكّام أستطعت معرفه نقاط القوة في مشروعني والجوانب التي تحتاج للإهتمام والتعديل عليها"

الطالبة/ إرجوان الوهيبية

"مثل هذه الملتقيات تعطي الطلاب الفرصة لإبراز مواهبهم وابداعاتهم في طرح أفكارهم الريادية"

الطالب/ عيسى الهنائي

"ملتقى إنوفا ستارت أب كان حدثًا ملهمًا وفرصة للتواصل مع رواد الأعمال. الجامعة أظهرت احترافية عالية في التنظيم والتنسيق، مما ساهم في نجاح الملتقى"

الطالب/ عمر الجهضي



مشاركات وفعاليات

ندوة السمات العماني روح الأصالة وجوهرة الحضارة:

جاءت الندوة لتعزيز الهوية الوطنية وترسيخ القيم العمانية الأصيلة في نفوس الأجيال الشابة، من خلال استعراض جوانب السمات العماني وجوهر حضارته. حيث شارك فيها نخبة من الأكاديميين والإعلاميين، وركزت المناقشات حول دور البرلمانات العمانية ووزارة الإعلام في تعزيز السمات العماني. قدم الدكتور رجب العويسي ورقة تناولت بناء الشخصية العمانية وترسيخ القيم الثقافية، بينما ناقش الدكتور محمد الشعيبي دور القيم الحضارية وأثرها على السلوك الاجتماعي. كما استعرض الإعلامي علي العجمي دور الإعلام في إبراز الهوية العمانية، وتطرقت الدكتورة بسماء الريامية إلى دور الشباب في تعزيز العلاقات الاجتماعية. أما الدكتور يوسف الرجبي فسلط الضوء على العلاقة بين السمات العماني والهوية الوطنية من خلال التعليم. اختتمت الندوة بجلسة نقاشية تفاعلية، بمشاركة واسعة من الحضور.

آراء المتحدثين في الندوة:

" ليس غريباً على القائمين على هذا الصرح العلمي الشامخ رئاسة وإدارة وإشرافاً وتنظيماً في حسن الاختيار وتنوع المحتوى وشمولية الأوراق أن تخرج هذه الندوة بوصفات نوعية ومرتكزات رئيسية سيكون لها موقعها في صناعة الأثر القادم"

الدكتور/ رجب العويسي

" هنيئاً لهذا الصرح العلمي إقامة هذه الندوة، وهنيئاً لنا المشاركة فيها والاستفادة مما احتوته من أوراق مثرية، وكل الشكر والتقدير لكل من جد واجتهد من أجل تنظيم هذا الحدث وإخراجه بهذه الطريقة المميزة التي حققت الأهداف الموضوعة لها"

الدكتور/ محمد الشعيبي

"ندوة السمات العماني التي نظمتها جامعة التقنية والعلوم التطبيقية بالمصنعة هي من الندوات ذات الأهمية خصوصاً في وقت تمارس فيه مواقع التواصل الاجتماعي والعادات الدخيلة هجوماً شرساً على عاداتنا وتقاليدنا العمانية الأصيلة"

الفاضل / علي العجمي



كرنفال الفنون :

يهدف إلى خلق روح تفاعلية وترفيهية بين الجامعة وأفراد المجتمع لتمكين الجماعات الطلابية بشكل مختلف وإبداعي لجذب انتباه الطلبة والمجتمع ليكون بمثابة متنفس لهم، يعتبر الكرنفال مهرجاناً ترفيهياً لخلق تأثير بصري متناعم يعكس توجه الجامعة وإبراز شخصية الطلبة (الطموحة، الملهمة) بشكل تفاعلي لإظهار إبداعاتهم ومواهبهم، حيث أحتوى الكرنفال على عرض مرئي في المسرح الخارجي وعرض موسيقي طوال الكرنفال وعرض مسرحي وقرية إبداعية وألعاب ترفيهية ومطاعم متنوعة ومعارض لمنتجات أهلية (الكتب، الإلكترونيات، العطورات، الصناعة الحرفية) من مختلف شرائح المجتمع.

آراء المشاركين:

" الكرنفال جداً جميل يدعم المشاريع الصغيرة ويستفيد منها الناس وأصحاب المشاريع."

أبرار الجهورية

" الكرنفال ممتاز جداً لدعم المشاريع الصغيرة والمتوسطة وأيضاً وفّرت بيئة مناسبة للإستمتاع بأجواء شتوية."

معزز المكي

" المشاركة جميلة والتنظيم جميل أيضاً، وكان سبباً أن نظهر بعلامتنا التجارية والناس تتعرف علينا وأشكر القائمين على هذا الكرنفال."

أيمن العبري

" فكره جداً ممتازة أن يتم تخصيص كل ركن لنشاط مختلف وفي تعاون واضح بين أعضاء الجماعات والمشاركين بالفعالية."

إبراهيم البلوشي

" جهود الطلاب واضحة في المكان ونشكركم على تنظيمكم لهذه الفعالية."

أبرار الزدجالية



انجازات: طلبة الفرع يحصدون الجوائز

جائزة التميز لخريجي الجامعة في ملتقى الخريجين 2025

المؤسسة	الجائزة	الاسم
مؤسسة مصنع بلامور	التميز في الابتكار والاختراع	منار الجهورية
مؤسس مصنع المطاط المرن	التميز في ريادة الأعمال	سامي الخروصي
التسويق والتواصل المؤسسي	التميز في ريادة الأعمال	عبد اللطيف المعمري
مدير دائرة خدمات المشتركين وخدمات مسار البريمي	التميز المهني والوظيفي	فهد الخان
مدير إقليمي شمال الباطنة البنك الوطني)	التميز المهني والوظيفي	شروق البادية
مدير مساعد الأكاديمية الأولمبية العمانية	التميز المهني والوظيفي	د. إسحاق البلوشي
مدير بنك مسقط فرع الملدة	التميز المهني والوظيفي	محمد اليعربي
مدير محطة تخزين النفط / المواد السائلة بالدقم	التميز المهني والوظيفي	خالد البلوشي
مؤسس بنك الطعام العماني	التميز في الخدمة المجتمعية	إبراهيم الحوسني
الشعر	التميز الفني و الثقافي	علي المجيني

يهنئ فرع الجامعة عشيرة الجواله والجالات:

لفوزهم بالمركز الثاني بمسابقة المبادرات والمشاريع لعشائر الجواله والجالات لعام 2024 في مجال الابتكار.



يهنئ فرع الجامعة الطلبة من فريق Hash :Coder

- ليث الكثيري
 - سلمان البلوشي
 - جمان البلوشية
- لفوزهم بالمركز الثاني في بطولة عمان الجامعية للبرمجة 2025 في مسابقة الساحل التأهيلية والتي تضمنت أكثر من ٤٠٠ مشارك في أكثر من ١٤٠ فريقا يمثلون مختلف جامعات وكليات السلطنة.



يهنئ فرع الجامعة الطالبة :

حورية الصقريه لحصولها على جائزة أفضل متحدث أول باللغة العربية ببطولة المناظرات الثانية لفرع الجامعة والتي أقيمت بفرع الجامعة بنزوى خلال الفترة من 25-27 فبراير 2025



يهنئ فرع الجامعة الطالبات :

- وهج بنت بدر البوسعيدية
 - شيخة بنت عبدالله السعدية
- لحصولهم على المركز الأول في بطولة الألعاب الإلكترونية للطالبات مسابقة لعبة الطائرة بدون طيار (الدرون) في نسختها الأولى ، حيث نظم فرع الجامعة بمسندم هذه هذه البطولة وذلك في إطار تعزيز التفاعل الطلابي وتنمية المهارات الرقمية.





In'kaas

A Monthly Reflection Journal

February 2025

Communication and Media Department

www.utas.edu.om

    @UTAS_AIMussanah



In this issue

- 1** Orientation Week & Graduates Forum:
A Journey of Growth and Achievement
- 3** Innovative Projects in IoT & AI Challenge
- 5** INNOVASTARTUP 2025
- 7** Participations and Events
- 8** Achievements: University Students Win Competitions



Orientation Week & Graduates Forum: A Journey of Growth and Achievement



Orientation Week for the Spring:

UTAS-A welcomed a new cohort of 677 students for the Spring 2024/2025. The new students have enrolled in the College of Engineering & Technology, College of Computing & Information Sciences, and College of Economics & Business Administration.



About the Forum:

The event aimed to provide a platform for networking, exchanging experiences, fostering professional collaboration, and strengthening institutional affiliation. It was held under the patronage of Dr. Huda Salem Al-Shaili, DVC for E-Systems and Student Services at UTAS. The forum included interactive activities, cultural competitions, and musical performances, alongside inspiring discussions with accomplished graduates who shared their professional success stories.

Graduates Forum

A Platform for Networking and Experience Exchange

Attracted Over 100 Graduates at Barceló Resort, Al Musanah

Graduate Distribution by Academic Disciplines:

College of Engineering and Technology: 41%

College of Economics and Business Administration: 38%

College of Computing and Information Sciences: 21%

University Graduates Excellence Award:

to celebrate outstanding achievements in innovation, entrepreneurship, professional excellence, community service, and artistic and cultural distinction.



Innovative Projects in IoT & AI Challenge



About the Challenge:

The event came under the patronage of H.E Dr. Juma Al Busaidi, Member of the State Council, with participation of (52) student projects.

Dr. Nihad Al-Zadjali, DAVC for Academic Affairs, emphasized that this competition serves as a platform to encourage technological innovation and develop smart solutions that enhance digital transformation in Oman. She highlighted the university's commitment to empowering Omani talents in modern technological fields.

Competition Tracks:

The competition included innovative projects in (AI) and (IoT). Participants competed in three tracks: Graduation Projects, Scientific Posters, and Startups. They presented their ideas before a specialized judging panel, which evaluated the projects based on innovation, quality, and practical applicability.

The addition of the Scientific Poster Track in the semi-finals aimed to engage younger students in this national event and to provide an opportunity to showcase creative ideas and interact with experts and professionals.





The Challenge Goals:

The competition aims to bridge the gap between academia and industry to develop projects and transform them into market-ready solutions addressing national challenges in healthcare, education, economic diversification, and natural resource sustainability. This challenge marks a significant step in fostering digital innovation to empower young talents and equip them with the necessary skills to achieve technological advancements that reinforce Oman's position as a hub for technological innovation.

Participants' Insights:

Graduation Project Track:

"It was a very valuable experience. I gained a lot from the feedback I received. I learned so much about improving my future projects."

Scientific Poster Track:

"It was a great opportunity to share my idea with others. I feel like I've learned a lot, and there's great potential for my projects."

Startup Track:

"Presenting our startup to a wide audience was beneficial. Engaging with other participants helped us refine our work and explore ways to expand."





INNOVASTARTUP 2025

About the Forum:

INNOVASTARTUP 2025 is where creativity, innovation, and entrepreneurship meet in one destination to provide participants with a real-world experience. The forum enables interaction with potential customers, receiving valuable feedback, and raising awareness of entrepreneurship and innovation. It also features insights from the judging panel and industry leaders, along with training workshops focused on entrepreneurship and innovation.

Branch Word:

" INNOVASTARTUP Forum is not merely an academic or scientific gathering; rather, it is a true platform for refining skills, exchanging experiences, and building partnerships that will contribute to achieving sustainable accomplishments."

Dr. Malik bin Al-Zakwani

DAVC for Postgraduate Studies, Research, and Innovation

Forum`s Objectives:

Empower student projects by providing a platform to showcase their products and foster an entrepreneurial spirit by creating a competitive environment that encourages innovation. It enhances marketing skills through a real-world experience of showcasing projects to boost investment opportunities and external support.





Winning Projects:

- Best Graduation Project – College of Engineering and Technology:

Smart Electrical Protection System

- Best Graduation Project – College of Computing and Information Sciences:

Scan Monitors Disasters

- Best Project in Entrepreneurship Course:

Green Field Tec

- Best Student Entrepreneurial Projects:

Micth and A-J-P

- Best Student Startup Company:

Servo – Logistics Sector

Participants' Opinions:

"The event was enriching, bringing together creative students to exchange ideas and experiences across various fields."

– Rashid Al Siyabi, Head of University Entrepreneurship Dep.

"The university showcased outstanding projects that reflect a stimulating environment for innovation, demonstrating the efforts made in this field."

– Eng./ Shihab Al Shafie, Property Management Specialist, Member of the Judging Panel

"I was delighted to participate in this event, which provided an opportunity to present our ideas and interact with industry experts."

– Mohammed Al Amri, Student

"Through the judges' questions, I was able to identify the strengths of my project and the aspects that need improvement."

–Erjwan Al Wahaibi, Student

"Such forums give students the opportunity to showcase their talents in presenting their entrepreneurial ideas."

– Issa Al Hinai, Student

"It was a great opportunity to network with entrepreneurs. The university demonstrated professionalism in organizing, which contributed to the event's success."

– Omar Al Jahdhami, Student





Participations and Events

The Omani Ethos: Spirit of Authenticity and Essence of Civilization:

"The Omani Ethos: Spirit of Authenticity and Essence of Civilization," came to strengthening national identity and instill Omani values in younger generations. The event featured five themes from distinguished academics and media professionals. Dr. Rajab Al-Owaisi presented about the role of Omani parliaments in reinforcing the Omani ethos. Dr. Mohammed Al-Shuaili explored the role of Omani values on social behavior. Ali Al-Ajmi addressed the role of media in shaping the Omani ethos. Dr. Basmaa Al-Riyami, emphasized youth engagement in social development. Dr. Yousuf Al-Rujibi discussed the relationship between the Omani ethos and national identity. The symposium concluded with a panel discussion with questions and insightful contributions from attendees.



Speakers' Opinions:

Dr. Rajab Al-Owaisi:

"The administration, and organizers have excelled in selecting diverse content and comprehensive research papers. This symposium has resulted in valuable insights that will play a significant role in shaping the future impact."

Dr. Mohammed Al-Shaileli:

"Congratulations to this academic institution for hosting such a remarkable symposium, and congratulations to all of us for participating and benefiting from its enriching discussions"

Mr. Ali Al-Ajmi:

"The Omani Ethos Symposium is of great significance, especially in a time when social media platforms pose a strong challenge to our authentic Omani traditions."



Carnival of Arts:

The Carnival of Arts aims to create an interactive and entertaining atmosphere between the university and the community by empowering student groups in a creative way. The event serves as a platform to attract students and the public and offers them an enjoyable escape. This festival blends entertainment with visual impact, showcasing students' ambitions through interactive experiences that highlight their talents and creativity. The Event included theatrical play, Live music performances, creative village, entertainment games and exhibitions for local products, including books, electronics, perfumes, and handicrafts.

Participants' Feedback:

Abrar Al-Jahwari:

"The carnival is amazing! It supports small businesses and benefits both entrepreneurs and the community."

Moataz Al-Lamki:

"A fantastic event for supporting SME while providing a perfect setting to enjoy the winter vibes."

Ayman Al-Abri:

"A well-organized event in a great location. It helped us launch our brand and connect with people. Thanks to the organizers!"

Ibrahim Al-Balushi:

"A very excellent idea to dedicate each corner to a different activity, with clear collaboration between the group members and the participants."

Abrar Al-Zadjali:

"The students' efforts are evident. Thank you for organizing such a fantastic event!"

Achievements: University Students Win Competitions

University Graduates Excellence Award:

Name	Award	Institution
Manar Al-Jahwari	Excellence in Innovation and Invention	Founder of Plamore Factory
Sami Al-Kharosi	Excellence in Entrepreneurship	Founder of Flexible Rubber Factory
Abdul Latif Al-Mamari	Excellence in Entrepreneurship	Marketing and Corporate Communication
Fahd Al-Khan	Excellence in Professional and Career Achievement	Director of Subscriber Services and Masar Services, Al Buraimi
Shurooq Al-Badi	Excellence in Professional and Career Achievement	Regional Manager, North Al Batinah, National Bank
Dr. Ishaq Al-Balushi	Excellence in Professional and Career Achievement	Assistant Director, Oman Olympic Academy
Mohammed Al-Ya`robi	Excellence in Professional and Career Achievement	Director of Oil/Liquid Storage Terminal, Duqm
Khalid Al-Balushi	Excellence in Professional and Career Achievement	Branch Manager, Bank Muscat, Al Maladah
Ibrahim Al-Hosni	Excellence in Community Service	Founder of Oman Food Bank
Ali Al-Majini	Excellence in Arts and Culture	Poetry

The university branch congratulates the Rover Scouts:

for winning second place in the 2024 Rover Scouts Initiatives and Projects Competition in the field of innovation.



The university branch congratulates the students from the Hash Coder team:

- Laith Al-Kathiri
- Salman Al-Balushi
- Juman Al-Balushi

For winning second place in the Oman Collegiate Programming Contest 2025 in the Coastal Competition, with over 400 participants from more than 140 teams representing universities and colleges in Oman.



The university branch congratulates:

Huria Al-Saqri for winning the Best First Speaker Award in Arabic Language in the 2nd University Branches Debating Championship, held at the Nizwa branch from February 25-27 / 2025



The university branch congratulates the students:

- Wahaj Al-Busaidi
- Shaikha Al-Saadi

For winning first place in the Electronic Gaming Championship for Female Students in the Drone competition in its first edition in UTAS- Musandam. This competition aims to enhance student interaction and develop digital skills.

